

| | | | | | | |
|------------------------|--|---|--|---|--|---|
| | 1 Week as sharing the building with another artist in the building (one double room only) | 1 Week- Full House. Two double bedrooms available. (ideal for an artist with a child or a couple of two artists) | 1 month as one artist sharing the building with another artist (one private double room only + ne studio space) | 1 month / Full House. Two double bedrooms available. (ideal for an artist and a child or a couple of two artists) | 3 months as sharing the building with another artist in the building (one double room only) | 3 months / Full House. Two double bedrooms available. (ideal for an artist and a child or a couple of two artists) |
| Periode | 1 Semaine: deux artistes dans le batiment (chacun sa chambre double) | 1 Semaine. A disposition: 2 chambres doubles (Idéal pour un artiste et un enfant ou un couple d'artistes) | 1 mois: deux artistes partageant le batiment (chacun sa chambre double + espace atelier) | 1 mois. 2 chambres doubles à disposition pour un même artiste (Idéal pour un artiste et un enfant ou un couple d'artistes) | 3 mois: deux artistes dans le batiment (chacun sa chambre double + espace atelier) | 3 mois. 2 chambres doubles à disposition pour un même artiste (Idéal pour un artiste et un enfant ou un couple) |
| Prix en € EUROS TTC | 300 | 550 | 850 | 1250 | 2475 | 3000 |

As a self-financed artist in residency, you are responsible for your meal (including breakfast), room and studio cleaning, the cost of your art equipment. All facilities are within 2min in town (breakfast, restaurant shopping, transport, post offices, church...)

Les artistes en résidence auto-financées sont responsables de leurs repas (y compris le petit-déjeuner), le ménage de leur chambre et atelier, des frais de leur matériel artistique. Accès commerces, poste, café, transports à 2 min de L'Artocarpe.